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Pitanje postavljeno Vijeću ministara BiH: „Kolika su primanja direktora državnih institucija 

te njihovih prvih saradnika (i po kojem osnovu)?“ 
 


